
 

 

 
 
 
 
 
Hezkuntzaren aldeko COVID-19 Koordinazio Batzorde Teknikoa 
2. BILERA.- IRAILAK 10, OSTEGUNA 
 
PARTE-HARTZAILEAK: 
CENeko Hezkuntzarako COVID-19 koordinaziorako lan-batzordeak 2. bilera egin zuen 
12: 00etan CENeko osoko bilkuren aretoan kide guztiekin, Hezkuntza, Osasun, 
Unibertsitate eta Batzorde Iraunkorreko ordezkariekin, Jorge Lanchas Nafarroako 
ikastetxe pribatuetako erakunde titularren titularra izan ezik. 
 
Landutako gaiak 
Hainbat gai jorratu ziren: 
• Goiztiar-gela- Sailak funtzionamendu-arauak eman zituen adosteko. Oro har, zuzenak 
iruditu zitzaizkien, baina batzorde horretako kideei bidaliko zaizkie gogoeta egiteko. 
• Azpiegituretan adierazi zen protokolo arinago bat lantzen ari direla ikastetxeekin 
elkarreragiteko. 
• Garbiketari dagokionez, sindikatuek eskatuta, igoera % 40-70ekoa izan zela esan zen. 
• Ura? Ura eta xaboia? Ikasleek mahaiak garbitzeko plana alda dezakete. Osasun Sailak 
onartu egin du, eta bigarren hezkuntzan xaboiarekin eta beste produktu batzuekin egin 
daiteke, ez lehen hezkuntzan. Gainera, kontuan hartu behar da, printzipioz, leku 
indibidualizatu propioak direla eta ezin direla autokutsatu, erlijio bikoitzeko gelak izan 
ezik. Hizkuntza horiek partekatuak dira, eta hor bai egon daiteke garbiketa hori. 
• Langile ahulei buruz, sindikatuei galdetuta – Araudia aipatu zen, eta, hobeto ezagutu 
eta aplikatzeko, denei bidaliko zaie, ikastetxeei barne. 
• Ikastetxeko Covid arduradunari buruzko galdera sindikala, eta zer erantzukizun duen. 
Funtzio eta erantzukizun hori argitzen da. Horrez gain, gogorarazten da beharrezkoa 
dela hezkuntza-taldeak eguneratzea 
• ISPLNk ijito-komunitatearentzako tailer sustatzaile bati buruz hitz egiten du, 
absentismoa saihesteko; ideia ona dirudi. 
• LABek ratioen jaitsiera, hezkuntza-jarduerarako espazioen aurreikuspena, aire 
zabaleko jarduerak ustiatzea eta metodologia modu aktiboan lantzea eta hezkuntza-
plataforma digital eraginkor bat diseinatzea eskatu du. Hezkuntza berezirako Covid 
material espezifikoak lantzea eta lortzea. Azkenik, gai pedagogikoak eztabaidatzeko 
foro bat sortzea proposatu du. 
• STEILASek espazioen azterketan aurrera egitea proposatzen du, 3. fasean sartu behar 
ote den. 
 
Hurrengo bilerarako gutxi gorabehera 15 eguneko epea ematekotan geratu zen, 
arrazoi garrantzitsuengatik aurreratu behar izanez gero izan ezik. 
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